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فوق ستاره پرتغالی قید سفر به 
 در غیاب رونالدوپرسپولیس- النصرایران را زد

تیم فوتبال پرســپولیس در آخرین دیدار 
مرحلــه گروهی لیــگ نخبــگان، در حالی 
باید فردا در ورزشــگاه آزادی به مصاف تیم 
النصر عربســتان برود که نیاز مبرمی به سه 
امتیاز این دیدار خانگی دارد. سرخ پوشــان 
پایتخــت امیدوارند پس از شکســت تلخ و 
سنگین برابر الهلال، این بار مقابل دیگر تیم 
پرمهره عربستان یعنی النصر، نمایش خوبی 
داشته باشند و مقابل دیدگان هواداران خود، 
جشــن صعود بگیرند؛ گرچه دو تیم جایگاه 
بسیار متفاوتی در جدول لیگ الیت منطقه 
غرب آسیا دارند و شاگردان اسماعیل کارتال 
اصلا کار ســاده ای در پیش ندارند. النصر با 
ســتاره های گران قیمتی که در اختیار دارد، 
از پیــش صعــودش را قطعی کــرده، ولی 
پرسپولیس اگر می خواهد بدون اما و اگر به  
عنوان یکــی از آخرین تیم های صعود کننده 
بــه مرحله بعدی برود، باید هر ســه امتیاز 
ایــن دیدار خانگی را بگیــرد. با این اوصاف، 
ممکن اســت پرسپولیســی ها برای رسیدن 
به این مهم کار نســبتا ســاده تری داشــته 
باشــند و حداقل روی کاغذ اوضاع برایشان 
بهتــر پیش برود. پیش از این شــایعه شــد 
که اســتفانو پیولی، ســرمربی النصر، قصد 
دارد بــه بازیکنــان اصلــی اش در جدال با 
پرسپولیس استراحت دهد تا سایر بازیکنان 
ایــن تیم هــم فرصــت حضور و بــازی در 
لیگ نخبگان را به دســت بیاورند. پیرو این 
موضوع، گمانه زنی درباره حضور داشــتن یا 
 حضورنداشتن کریســتیانو رونالدو در ایران 
شــکل گرفت. اگرچه عنوان شــد که اسم 
رونالدو در فهرســت افرادی که قرار اســت 
ایران برای آنها ویزا صادر کند، دیده می شود، 
ولی دیروز رســانه «الشرق الاوسط» به  طور 
رسمی و به نقل از منابع آگاه در این باشگاه، 
اعلام کرد فوق ستاره پرتغالی النصر به ایران 
ســفر نخواهد کرد. این رسانه نوشت پیولی 
به واســطه فشــردگی بازی های تیمش در 
لیگ عربســتان و البته فاصلــه اندک بازی 
بعدی این تیــم برابر الاتفاق، تصمیم گرفته 
به تعــدادی از بازیکنانش بــرای این دیدار 
اســتراحت دهد. هرچند مهم ترین تصمیم 
درباره رونالدو گرفته شــده که او اصلا قرار 
نیســت به ایران ســفر کند. از سویی به نظر 
می رســد رونالدو تنها غایب سرشناس این 
دیــدار نخواهــد بود؛ چرا که طبــق گزارش 
همین رسانه، ایمریک لاپورت نیز قرار نیست 
در این بازی به میدان برود. پیولی در همین 
راستا دو مدافع دیگر تیمش را برای بازی با 
پرسپولیس فراخوانده و قرار است از آنها در 
کنار ســیماکان فرانسوی بازی بگیرد. ضمن 
اینکه عربســتانی ها به غیر از این دو ستاره، 
عبداالله الخیبری، اوتاویو و سلطان الغنام را 
هم به دلیل مصدومیت در اختیار نخواهند 
داشــت. نکته حائز اهمیت اینکه در غیاب 
رونالــدو، جان دوران، مهاجــم جوان و ۸۰ 
میلیون یورویی النصر که توجهات را به خود 
جلب کرده است، همراه تیمش به کشورمان 
ســفر می کند. این بازیکــن کلمبیایی که در 
نقل و انتقالات زمســتانی از اســتون ویلا به 
النصر پیوســت، در سه بازی اول خود چهار 
گل به ثمر رســانده و عملکرد درخشــانی 
داشــته اســت. مهاجم کلمبیایــی  پیش از 
انتقال به النصر توانســته بود ۱۰ گل در لیگ 
قهرمانــان اروپا و لیگ برتــر انگلیس برای 
شــیرهای بیرمنگام به ثمر برساند. برخلاف 
رونالدو، دوران در ترکیب النصر برای بازی با 
پرسپولیس حضور خواهد داشت و با توجه 
به فرم فوق العــاده ای که دارد، خط دفاعی 
پرسپولیس با چالش بزرگی روبه رو خواهد 
شد. مدافعان پرسپولیس در این بازی باید با 
یکی از خطرناک ترین مهاجمان حال حاضر 
آســیا مقابله کنند. عملکرد جان دوران در 
دیدارهــای اخیر نشــان داده قدرت گل زنی 
بالایــی دارد و کوچک ترین غفلت می تواند 

برای سرخ پوشان گران تمام شود.

ادعای عجیب سرمربی تیم ملی درباره ایران و ژاپن
قلعه نویی: گزارشی به مردم می دهیم که 

بی سابقه است!
امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی فوتبال، بار دیگر تصمیم گرفت مصاحبه کند. 
مصاحبه ای که بخش مهم صحبت های او تکراری است و البته بخش تکراری 
صحبت های او در پاســخ به اظهارات یکی از پیش کســوتان باشــگاه سپاهان در یک 
روزنامه هواداری اســت. ســرمربی تیم ملی فوتبال ابتــدای صحبت های خود که در 
حاشیه مراســم رونمایی از ماکت ساختمان فدراسیون فوتبال بوده، گفت: «یک نکته 
مهــم را می خواهم بگویم کــه باید به آن توجه کرد. در گذشــته، ۹۰ درصد بازیکنان 
فوتبالیست بودند و ۱۰ درصد فقط فوتبال بازی می کردند، اما حالا برعکس شده و کمتر 
فوتبالیست می بینیم. دلیلش این است که در گذشته یک بازیکن اول پنج هزار ساعت 
با توپ پلاستیکی بازی می کرد، بعد وارد زمین خاکی می شد و تازه بعد از آن چمن را 
می دید که برایش مثل بهشت بود». قلعه نویی با اشاره به بازگشت میزبانی ها به ایران 
و برگزاری بازی های آتی تیم ملی در تهران تأکید کرد: «فکر کنم تا ۲۴ یا ۲۵ اسفند لیگ 
باشد. در این تاریخ ساختار نفرات دفاعی شروع می شود. خدا را شاکریم که توانستیم با 
بدترین و ســخت ترین شــرایط، امتیازهای لازم را جمع کنیم. امتیاز جمع کردن در این 
شــرایط سخت بود؛ نه میزبان بودیم و مســائل دیگر. نتایج نشان می دهد که برخلاف 
اینکه بعضی ها می گویند فوتبال در آسیا آسان است، اصلا چنین چیزی نیست. چه در 
سطح باشگاهی، در لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان آسیا ۲ و چه در سطح ملی، فوتبال 
آسیا پیشرفت کرده و کار سخت تر شده است». سرمربی تیم ملی فوتبال از ارائه گزارش 
درباره کارهای انجام شده خبر داد و گفت: «اگر هماهنگی های لازم انجام شود، اواخر 
اســفندماه یک گــزارش به مردم ارائه خواهیــم داد و قضاوت را هــم برعهده مردم 
می گذاریم. در این ۹۰ ســالی که فوتبال ایران وجود داشــته، هیچ کس چنین گزارشی 
نداده اســت. وقتی مردم این گزارش را ببینند، فکر می کنم ذهنشان نسبت به جوانان 

ایرانی که در کادر تیم ملی زحمت می کشند، روشن تر خواهد شد».

قلعه نویی به حواشــی دیدار پرسپولیس و تراکتور هم اشــاره کرد و یادآور شد: 
«حاشــیه در همه جای دنیا هست، اما متأسفانه در این چند هفته، اتفاقاتی افتاد که 
نباید می افتاد. امیدوارم شــرایط به ســمتی برود که همه از فوتبال لذت ببرند. شاید 
ریشــه بسیاری از مشکلات در اســتادیوم ها، به دغدغه های اقتصادی کشور برگردد. 
جوانــی که یک هفته منتظــر بازی تیمش بــوده، در کنار این انتظــار، دغدغه های 
اقتصادی هم دارد. این شرایط فشار روانی ایجاد می کند و در نهایت به جو استادیوم 
هم منتقل می شود. البته نباید همه چیز را به گردن این مسائل انداخت؛ چراکه عده ای 
هم هســتند که اهداف دیگری دارند و باعث ایجاد تنش در ورزشگاه ها می شوند». 
سرمربی تیم ملی در بخشی از صحبت هایش به تشریح دلایل کم گل بودن لیگ برتر 
فوتبال ایران اشاره کرد و نتیجه گرابودن تیم ها و قربانی شدن سرمربی پس از ناکامی 
در نتیجه گیری را از دلایل اصلی این موضوع دانســت و سپس درباره میانگین سنی 
تیم ملی گفت: «اگر به میانگین سنی چهار تیم اول جدول لیگ برتر نگاه کنید، متوجه 
می شــوید میانگین سنی تیم ملی از آ نها پایین تر است. با شیبی که ما در نظر گرفتیم 
و برنامه ریزی که داشــتیم، در یک سال گذشته به جوانان اهمیت زیادی دادیم و به 
آنهــا بازی دادیم. حضور مقتدرانه در جام جهانی یکی از اولویت های اصلی ما بود. 
شما ببینید، الان اگر فقط دو تیم از آسیا قرار باشد به جام جهانی بروند، کدام تیم ها 
انتخاب می شوند؟ بدون شک ایران و ژاپن. ما در این مرحله ۱۶ امتیاز کسب کردیم، در 
حالی که ژاپن میزبانی داشت و ما نداشتیم». البته امیر قلعه نویی در حالی این ادعا 
را مطرح کرده اســت که تیم ملی ایران به مراتب در گروه ســاده تری نسبت به ژاپن 
قــرار دارد. در حالی  که هیچ یک از تیم های مدعی قاره در گروه ایران حضور ندارند، 
اما ژاپن با عربستان و استرالیا در یک گروه قرار گرفته و جدی ترین هم گروه ایران، تیم 
ازبکســتان است که در رتبه دوم جدول ۱۳ امتیاز دارد. او ادامه داد: «برخی افراد که 
در ابتدا به دنبال ایجاد توطئه و تشویش بودند، حالا که تیم ملی نتایج خوبی گرفته، 
دیگر نمی توانند درباره نتیجه گیری انتقادی داشــته باشــند، به همین دلیل موضوع 
جوان گرایی را مطرح می کنند. اما جوان گرایی باید از کجا شــروع شــود؟ از پایه های 
باشــگاه ها و تیم های پایه ملی. اگر ما نتیجه نمی گرفتیم، همین منتقدان می گفتند 
صعود به جام جهانی از جوان گرایی مهم تر است. البته قبول داریم که ضعف هایی 
داریــم و گل هایی دریافت کرده ایم، ولی در حال کار روی این نقاط ضعف هســتیم. 
به همین خاطر احتمال دارد که خط دفاعی را زودتر به اردو بیاوریم». سرمربی تیم 
ملی ســپس سراغ پاسخ گویی به اظهارات رســول خوروش رفته بود که در واکنش 
به انتقادات قلعه نویی درباره نتایج تیم های باشــگاهی ایران در آسیا گفته بود با ۴۸ 
تیمی شدن جام جهانی، صعود به این مسابقات از سوم شدن در لیگ برتر هم آسان تر 
اســت. قلعه نویی در پاســخ به خوروش گفت: «هیچ کس به  اندازه من در سپاهان 
امتیاز نیاورده و قهرمانی کســب نکرده است. پرامتیازترین مربی در تاریخ سه باشگاه 
تراکتور، ســپاهان و استقلال هســتم. تیم چهاردهم جدول را تحویل گرفتم و همه 
اینها در شرایطی اتفاق افتاد که باشگاه مشکلات مالی داشت و بودجه محدودی در 
اختیار ما بود، اما با همین امکانات محدود، توانستیم سپاهان را از بحران خارج کنیم. 
همین داســتان درباره تراکتور هم صدق می کند. تیمی که من برای اولین  بار به لیگ 
قهرمانان آســیا بردم. همیشــه در تیم هایی بودم که یا در جدول مشکل داشتند یا از 

نظر مالی دچار مشکل بودند».

گزارش ویژه نقل قول

اصفهان در فصل جاری  مهدی ملکی: 
فوتبــال باشــگاهی ایــران، از حیث ورود 
زنان به ورزشــگاه شــرایط منحصر به فرد 
و خاصــی را تجربه می کند. در این شــهر 
برای نخستین  بار به جای استادیوم مردانه، 
شــاهد اســتادیوم تمام زنانه بودیم. بازی 
رفت سپاهان و پرسپولیس به دلیل حکم 
تنبیهی کمیتــه انضباطی با حضور حدود 
۵۰ هزار هوادار خانم برگزار شــد و در این 
بازی خاص، آقایان اجازه ورود به ورزشگاه 

نقش جهان را نداشتند.
از سویی، دوم بهمن ماه بالاخره طلسم 
شکســت و در دیداری از هفته شانزدهم 
بیســت وچهارمین دوره لیــگ  برتــر میان 
ذوب آهن و پرســپولیس، شــاهد اتفاقی 
مهــم و جذاب بودیــم و بالاخــره بانوان 

اصفهانی توانســتند پس از سال ها انتظارکشیدن پشــت درهای ورزشگاه فولادشهر و حسرت 
دیدن بازی تیم های محبوب شان از نزدیک، این  بار با حضور تماشاگران آقا، وارد ورزشگاه شوند 
و آرزوی شــان محقق شد؛ گرچه پیش از این در لیگ قهرمانان آسیا هواداران خانم سپاهانی در 
ورزشگاه حاضر شده بودند. در لیگ هم که در بازی پرسپولیس و سپاهان فقط هواداران خانم 
در ورزشــگاه حاضر شدند اما سابقه نداشــت در یک بازی داخلی که هواداران آقا هم هستند 

تماشاگران خانم حضور داشته باشند.
تمام این اتفاقات در شــرایطی افتاد که تماشاگران زن در استان های مختلف از ابتدای فصل 
گذشــته توانســتند از تابلو «ورود ممنوع» چند دهه ای عبور کنند و وارد ورزشگاه شوند اما در 
این میان اســتان هایی مثل اصفهان و خوزســتان، با چالش های پرشــماری برای ورود زنان به 
ورزشــگاه مواجه بودند و این مســئله باعث شد تیم های ســپاهان، ذوب آهن، فولاد و استقلال 
خوزستان در کنار صنعت  نفت آبادان از حمایت هواداران زن خود محروم باشند. در این شرایط 
صحبت های اسماعیل کارتال، ســرمربی ترکیه ای پرسپولیس، هم قابل توجه است. او یک روز 
پس از مراســم معارفه خود و در نشســت خبری پیش از بازی با فولاد درباره غیبت هواداران 
زن در این دیدار گفت: «من اولین  بار است این را می شنوم. دلیلش چیست؟ من خیلی دوست 
داشــتم آنها باشند. حضور بانوان در اســتادیوم در همه جای دنیا نرمال است و امیدوارم اینجا 

هم این اتفاق بیفتد ».

هزارتوی تصمیم گیری در اصفهان
در شرایطی که تمام این فعل و انفعال ها هواداران خانم در اصفهان را امیدوار کرده بود که 
از این به بعد اوضاع طبیعی باشد، اما در بازی اخیر سپاهان و پرسپولیس که چهارشنبه گذشته 
در جام حذفی برگزار شــد، باز هم در روی همان پاشنه سابق چرخید. در واقع به نظر می رسید 
بعد از اجرای موفقیت آمیز پروژه حضور زنان در ورزشــگاه نقش جهان در مصاف رفت دو تیم 
در لیگ برتر، منعی برای حضور تماشاگران زن در مسابقه حذفی آنها نباشد اما یک باره شرایط 
تغییر کرد، آن هم در حالی  که باشــگاه سپاهان فرایند بلیت فروشی را با درنظرگرفتن جایگاهی 
ویژه برای حضور زنان در ورزشــگاه آغاز کرده بود، اما بازهم اصفهان و بازهم منع حضور زنان 

در ورزشگاه با توجیه تکراری نبود زیرساخت ها!

در این بین ســؤال بســیاری از اهالی 
فوتبال به ویژه اصفهانی ها این اســت که 
چطور در یــک بازی زیرســاخت فراهم 
اســت و در تعــدادی از بازی های دیگر  
چنیــن وضعیتی مهیا نیســت؟ در واقع 
ســؤال اصلی این اســت که گــره ماجرا 
باشگاه های  مســئولان  گرچه  کجاست؟ 
ترجیــح  اســتانی  حتــی  و  اصفهانــی 
می دهند موضع چندان شفافی در این باره 
نداشته باشــند اما برخی شواهد و قرائن 
نشــان می دهد حل نشــدن مشکل ورود 
زنــان به ورزشــگاه در اصفهان، به دلیل 
مخالفت هایی است که در سطوح بالاتر 
اســتان وجود دارد. حدود یک ماه پیش، 
ســیدمجتبی میردامــادی، امام جمعــه 
موقــت اصفهــان، در خطبه هــای نماز 
جمعه اصفهان گفت: «ازبین بردن اعتقاد و ایمان مردم از دیگر حربه های دشمن است؛ آنها 
به دنبال تضعیف عمل به قرآن هســتند، یکــی از ترفندها، آزادی حجاب و آزادی ورود زنان 

به ورزشگاه است».
از ســوی دیگر، گفته می شود مدیر کل ورزش و جوانان اســتان اصفهان هم در این پروسه 
آن طورکه مطابق میل هواداران خانم این شهر است، ایفای نقش نمی کند. به عبارتی سیدمهدی 
صدری که با حکم کیومرث هاشــمی، وزیر ســابق ورزش و جوانان، به این سمت منصوب شد، 
تمایل چندانی برای شکسته شــدن کامل این سد ندارد. البته او برای این موضع خود دلیل دارد 
و آبان سال جاری درباره ورود بانوان به ورزشگاه ها در اصفهان گفت: «تاکنون بانوان دو بار در 
ورزشــگاه حضور پیدا کرده اند. من ترجیحم این اســت که بیشتر به حوزه ورود بانوان به میدان 
مســابقه توجه کنم. در شــأن بانوان ما نیست که روی سکو بنشــینند و این ارزشمند است که 
خودشــان کنشگر باشــند. همه می دانند که وضعیت هواداری ما آسیب هایی دارد که در شأن 

بانوان نیست و باید آنها را برطرف کنیم».
در ادامه، این موضوع قابل ذکر اســت که معاون امنیتی اســتاندار اصفهان موضع نســبتا 
متفاوتــی با افراد اشاره شــده دارد. او دیدگاه متفاوتی در این زمینه دارد و براســاس گفته یکی 
از افراد مطلع، نقش زیادی در ورود زنان به ورزشــگاه در بازی ذوب آهن و پرســپولیس داشته 
اســت. البته هیئت فوتبال اســتان اصفهان هم در این زمینه بســیار پیگیر است و تا آنجایی که 
امکان دارد سعی کرده بتواند مشکل را به  صورت همیشگی و دائم حل کند. در این زمینه علی 
طاهری، رئیس هیئت فوتبال اصفهان، در جبهه موافقان حضور زنان در ورزشــگاه ها قرار دارد. 
گرچه او به تماس های خبرنگار «شرق» پاسخی نداد، اما احمدرضا هادی، روابط عمومی هیئت 
فوتبال اصفهان، در صحبت کوتاهی که با خبرنگار ما داشــت، خبر امیدوارکننده ای اعلام کرد و 
گفت: «خدا را شکر گره باز شده و در مدت اخیر در دو، سه بازی شاهد حضور زنان در ورزشگاه 
بوده ایم. در بازی هفته گذشــته سپاهان و پرســپولیس که بازی خاصی بود، مشکل زیرساخت 
ورزشگاه نقش جهان برای حضور بانوان وجود داشت و گیت ها در این زمینه مشکلاتی داشت. 
ان شــاءاالله در بازی های بعدی هم بانوان می توانند وارد ورزشگاه شوند. تا آنجایی که ما اطلاع 
داریــم، در این زمینه اســتاندار جدید اقدامات مثبت زیادی داشــته و هماهنگی های لازم میان 

استاندار، اداره کل ورزش و جوانان، هیئت فوتبال و باشگاه ها وجود دارد».

رونمایی از ماکت ســاختمان مرکزی فدراســیون فوتبال  
دردآور بــود. دردآور بــرای فوتبالی که ورشکســتگی آن به 
وضوح و روشــنی قابل رؤیت است، اما انگار از دست کسی 
کاری بر نمی آیــد جز اینکه بنشــیند و نظــاره کند. نظاره کند  
چگونــه داشــته هایش آوار شــده و تبدیل به تلــی از خاک 
می شــود و مهدی تاج روی این آوار ایستاده و به ریش همه 

می خندد.
تمام داشــته های مادی فدراسیون فوتبال، یک ساختمان 
بود. ســاختمانی که در دوران ریاســت محمــد دادکان و از 
منبع درآمدهای اسپانسری فدراسیون فوتبال در خیابان سوم 
سئول خریداری شد و فوتبال ایران برای خودش صاحب جا 
و مکانی شــد تا هویت زیباتری به خود بگیرد. با این حال، این 
داشــته که به علی کفاشیان رسید و سپس به مهدی تاج، با 

 قراردادی سراسر شبهه به تاراج رفت.
مارک ویلموتــس، مرد بلژیکی، روزی که ســرمربی تیم 
ملی ایران شد و امضای مهدی تاج پای قراردادش نشست، 
باورش نمی شــد که قراردادی بــه ارزش ۲.۲۵ میلیون یورو 
گرفته اســت. سرمربی ناکامی که ارزشش در مارکت فوتبال 
دنیــا بین ۴۰۰ تا ۷۰۰ هــزار یورو بود، ناگهــان خودش را در 
عرش اعلــی دید. اولین شــبهه درباره قــرارداد ویلموتس 
همیــن افزایش ارزش قرارداد او بــود و اینکه چگونه چنین 
رقمــی در قرارداد او گنجانده شــد. با این حال، نکات دیگری 
هم وجود دارد: شــیوه عقد و شرایط فســخ قرارداد و البته 
مهم تر از همه، نحوه پرداخت دستمزد که انگار فکری برای 
آن نشــده بود تا ویلموتس بتواند به راحتی فســخ یک طرفه 
کند و فدراســیون فوتبال در فیفا محکــوم به پرداخت تمام 

قرارداد او شود.
مــارک ویلموتس که در نهایت پــس از کش و قوس های 

فراوان شــش میلیون و ۴۰۰ هزار یورو از فدراســیون دریافت 
کرد، در اولین مرحله و پس از فســخ یک طرفه در ترکیه، دو 
میلیون یورو از فدراسیون فوتبال گرفت. رقمی که فدراسیون 
فوتبال آن را از شرکت سرمایه گذاری تأمین اجتماعی یا همان 
شســتا قرض گرفت و بابت آن چــک ضمانت داد. ضمانتی 
که یــک بار حقوقی ایجــاد کرد و پس از اینکه فدراســیون 
فوتبال از پرداخــت این قرض طفره رفت، شســتا پرونده را 
بــه دادگاه برد و در نهایت حکم مصــادره اموال را گرفت تا 
ساختمان فدراسیون فوتبال و سه دانگ از ساختمان باشگاه 

پرسپولیس را به سود خود مصادره کند.
سند ساختمان فدراسیون فوتبال و باشگاه پرسپولیس در 
ســال ۱۴۰۰ به نام شستا شد و از آن تاریخ به بعد، فدراسیون 
فوتبــال در ســاختمانی اســتیجاری ســکونت دارد. حتی 
مشخص نیســت  اگر روزی فدراســیون فوتبال بخواهد این 
ســاختمان را تخلیه کند، چقدر باید بابت اجاره بها به شستا 
پرداخت کند. هرچند شســتا توانســته بابت دو میلیون یورو  
قرض داده شده به فدراسیون فوتبال، یک ساختمان و نصفی 
را مال خود کند، ۲۵ میلیارد تومان هم از ســوی فدراسیون 
فوتبال به این شــرکت پرداخت شــد تا بلکه مانع از اجرای 

حکم یا بازپس گیری ســاختمان شود. البته  روال قانونی کار 
اجــازه چنیــن کاری را نداد و در نهایت فدراســیون هم ۲۵
میلیارد پول پرداخت کرد و هم یک ســاختمان و نصفی به 
نام شســتا شد. حالا شاید شســتا در نظر دارد  بابت اجاره بها 
نیــز از همین ۲۵ میلیارد تومان بهــره ببرد که اتفاق بعیدی 

هم نیست.
بــا تمام این اوصــاف، مهدی تاج پــس از ایجاد این آوار 
روی فوتبال ایــران، با یک قرارداد شــبهه دار که ثمره آن از 
دست رفتن یک ساختمان و نصفی و بخش زیادی از ثروت و 
دارایی های مالی فدراسیون فوتبال بود، در آستانه انتخابات 
فدراســیون فوتبال یک شو  تبلیغاتی دیگر راه انداخته است؛ 
رونمایــی از ماکت ســاختمان مرکزی فدراســیون فوتبال. 
در حالی که یک بار در ســال ۹۷ روی زمیــن خالی با حضور 
شیخ سلمان هم مراسم کلنگ زنی انجام شد و هم تصویری 
را به  عنوان ماکت فدراســیون فوتبال به نمایش گذاشــتند، 
حالا بار دیگر یک مراســم با عنوان رونمایی از ماکت گرفته 
شــده که با رونمایی شش ســال قبل متفاوت است. مهدی 
تاج گفته است ســاختمان جدید فدراسیون فوتبال دو سال 
دیگر آماده خواهد شــد، اما با این تجربه که کلنگ زنی شش 
سال قبل سرانجامی نداشت جز انجام یک مراسم تشریفاتی 

و خاک برداری بی ثمر.
«فدراسیون فوتبال با مدیریت مهدی تاج، یک ساختمان 
داده و حالا یک ماکت تحویل گرفته اســت»؛ همین داستان 
یک خطــی شــاید یک ماکــت بی نقص از مدیریــت پر نقص 
مهدی تاج در فدراسیون فوتبال باشد که حالا سودای ماندن 
دارد و برای رســیدن به هدفش و ریاســت دوباره   بر فوتبال، 
دو رقیب اصلی اش هم از انتخابات کنار گذاشــته شــدند تا 

تاج روی تلی از خاک بایستد و فوتبال ایران را مصادره کند.

برای مسئولان اصفهان از این پل به آن پل فرج است

سی وسه سلیقه برای ورود زنان به ورزشگاه!

تاج ساختمان داد و ماکت گرفت
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